



# عمان كلورين ش.م.ع.م

## OMAN CHLORINE S.A.O.G.

Date: 18/11/2021

التاريخ: 2021/11/18

### Change of Representative of Al Anwar Investments SAOG on the Board of Oman Chlorine SAOG

### تغيير ممثل الأنوار للإستثمارات ش.م.ع.م في مجلس إدارة عمان كلورين ش.م.ع.م

Al Anwar Investments SAOG has requested to change their representative Mr. Masoud Humaid Malik Al Harthi on the board of Oman Chlorine SAOG with Mr. Khalid Abdullah Salim Al Eisri with effect from 16.11.2021.

تقدمت شركة الأنوار للإستثمارات ش.م.ع.م بطلب تغيير ممثلها الفاضل/ مسعود بن حميد بن مالك الحارثي في مجلس إدارة عمان كلورين ش.م.ع.م ليحل محله الفاضل/ خالد بن عبدالله بن سالم العيسري ابتداء من 2021.11.16.

Mr. Khalid Abdullah Salim Al Eisri is a Chartered Financial Analyst (CFA) and has a Bachelor Degree in Finance from the Sultan Qaboos University. He has over 15 years of working experience in corporate advisory and in investment management. Prior to joining Al Anwar Investments, he was an Acting Senior Manager at Oman Investment Authority. Mr. Khalid is also an experienced board member and has been a board member in entities such as RAK Ceramics, Al-Hosn Investment, Oman Growth Fund, Oman Emirates Investment Holding, Ubhar Capital, United Finance Company and Gulf Mushroom Products Company.

الفاضل/ خالد بن عبدالله بن سالم العيسري هو محلل مالي معتمد (CFA) ، وحاصل على درجة البكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس . لديه أكثر من 15 عاما من الخبرة في إدارة الإستثمارات و إستشارة الشركات . قبل إنضمامه إلى الأنوار للإستثمارات ، شغل منصب مدير أول بالإنابة في جهاز الإستثمار العماني . كما شغل منصب عضو مجلس إدارة في العديد من الشركات مثل سيراميك رأس الخيمة ، وشركة الحصن للإستثمار ، وصندوق النمو العماني، وشركة عمان والإمارات للإستثمار القابضة ، وأوبار كابيتال ، والشركة المتحدة للتمويل والخليجية لإنتاج الفطر

Regards,

وتقبوا فائق التقدير والاحترام ،،

FOR OMAN CHLORINE S.A.O.G.

عن شركة عمان كلورين ش.م.ع.م

*Masoud Humaid Malik Al Harthi*



Head Office : P.O. BOX : 193

P.C. : 134, Jawaharat Al Shati, Sultanate of Oman  
Tel.: 24695839, Fax: 24695768, C.R.No.: 1/57685/2

Factory : P.O. Box : 35

Postal Code : 327, Sohar, Sultanate of Oman

Tel.: 26751592 - Fax : 26751958



E-mail : omancl2@omantel.net.om  
Website : www.omanchlorine.com

المكتب الرئيسي : ص.ب: 193

الرمز البريدي : 134 جوهرة الشاطئ ، سلطنة عمان

تليفون: ٢٤٦٩٥٨٣٩ - فاكس: ٢٤٦٩٥٧٦٨ - ص.ب. رقم: ٢/٥٧٦٨٥/١

المصنع : ص.ب: ٣٥

الرمز البريدي: ٣٢٧، صحار، سلطنة عمان

هاتف : ٢٦٧٥١٥٩٢ ، فاكس: ٢٦٧٥١٩٥٨